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ОТНОСНО: Политика на Община Велико Търново за 
професионална реализация на ученици и студенти

\ ь ^ На основание чл.2' ал.1 т.4 и чл.81 алЛ от ПРАВИЛНИК за организацията и 
дейността на Вслимм ьрповски общински съвет, па неговите комисии и за 
взаимодействието му с общинската администрация, приет е Решение № 7/03.12,20!5г, и 
Решение №8/03.12.2015г. на Великотърновски общински съвет.

Уважаеми господин Кмет на Община Велико Търново.

Какзо имах възможност да заявя прел Не .<>кго ьпновоси общински съвет, гю повод 
«.оправено от мен питане във връзка с пазара т  фуц в гр.Велико Търново и региона и 
дадения от Вас отговор на питането ми. възникна нов въпрос по тема, която считам за 
изключително важна. Става въпрос за цр«.б гого които освен демографска и професионална 
има своята чисто човешка страна и касай ньпюжностите, които институцията Община/ не 
само Велико Търново/, а въобще като и н  и ш ц и я предоставя на завършващите средно и 
виеше образование за лична и професионална рса шзация.

Както вече беше коментирано от тази трибуна. Община Велико Търново не прави 
изключение от общата миграционна тенденция, на която са подвластни младите българи. 
Действително големите градове дават повече възможности за реализация. За съжаление, 
тези процеси не приключват само в големите български градове, но продължават чрез 
терминалите на летище София. От предишното заседание на Великотърновски общински 
съвет до датата на настоящото питане положих усилия да събера информация по повод 
дадените от Вае данни за реализацията на млади го великотьрновди и предоставените 
работни места в региона в областта на IT сектора. Само от уважение и добро възпитание, 
ще спестя коментарите от специалисти в сек мра. които чух по повод дадения от Вас 
отговор за професионалната реализация и предна* ания размер на трудови възнаграждения 
в този сектор в региона. Ще кажа само, че тея: поговори бяха посрещнати и съпроводени е 
иронична усмивка...



Чака. по повод „активна!а“ позиция на Община Велико Търново за развитие на 
икономическата среда в града и региона, у мен спонтанно възникна желанието да отправя 
поредното си питане, като развия и задълбоча темата за възможностите за 
професионалната реализация на младите веяикотьрновци.

Така, във връзка е посочените проблеми, Ви отправям следни те въпроси:

] .Разполага ли Община Велико Търново какъв процент от завършилите ученици и 
студенти учебни заведения, разположени на територията на общината с профилираш? 
специалности, насочени към специфичния икономически профил на региона са останали, 
устроили са се и живеят на територията на общината за последните 10 години?

2.Какви учебни програми и методики са реализирани във местните училища за 
подготовка на кадри за местната икономика, администрация, социални дейности и услуги 
и яр.?

3. Какъв ь iipojjcii:« е размерът на средна заплата по различни сектори, откосим към.
средната работа чапла«а в страната за период от 10 год. назад1? Каква е тенденцията за 
развитие, без да те вземат предвид инфлационните процеси, както и увеличаването на 
база MP3, към кос: б,тешите нямат отношение?

4. Има ли Община Велико Търново информация какъв е процента на т.нар. „сив 
сектор" във формирането на възможности за икономически растеж? Предприети ли са 
мерки за намаляването на сивия сектор и какви?

5. Предвижда ли се създаване на нова бизнес зона /бизнес парк или технологична 
■зона на територията на общината? Има ли инфраструктурни предвиждания например на 
'територията западно от града в посока с. Леденик/например - м.Маринкнните мостчета/' за 
създаване на публична инфраструктура, съвместно с комуналните дружества, или както е в 
момента, всеки инвеститор ще си изгражда публичната инфраструктура за своя сметка, а 
Община Велико Търново се наблюдава тези процеси отстрани, като само „одобрява" и 
„съгласува“ съответни проекти'?

Желая към писмения Ви отговор да бъдат приложени всички относими към 
изготвяне на отговора писмени документи!

Запазвам си правото да задам допълнителни въпроси в заседанието на 
Великотърновски общински съвет, на което очаквам да чуя Вашите отговори,

С? УВАЖЕНИЕ * \

Общински съвет ник.

Нико (ай Идчов


